



UNITED NATIONS OFFICE FOR WEST AFRICA

UNOWA

BUREAU DES NATIONS UNIES POUR L'AFRIQUE DE L'OUEST

PRESS RELEASE

SRSR Mohamed Ibn Chambas condemns the double suicide attack in Maiduguri, Nigeria

Dakar, November 25, 2014- The Special Representative of the Secretary-General for West Africa and High-level Representative of the Secretary General to Nigeria, Mr. Mohamed Ibn Chambas, is appalled by the criminal suicide bomb attacks against innocent civilians in a market place in Maiduguri, Borno State, Nigeria, this morning.

Mr. Mohamed Ibn Chambas vehemently condemns these heinous and barbaric terrorist attacks on civilians. He urges the authorities in Nigeria to increase their response against the terrorist groups operating in the Northeast of the country. He calls for more vigilance and effort towards the protection of civilians.

The Special Representative is alarmed by the recent wave of terrorist attacks in the region and calls for their immediate cessation. He expresses his deep condolences to the families of the bereaved and to the people of Nigeria.

###

RSSG Mohamed Ibn Chambas condamne la double attaque suicide à Maiduguri, au Nigeria

Dakar, 25 November, 2014- Le Représentant Spécial du Secrétaire Général pour l'Afrique de l'Ouest et Représentant de haut niveau du Secrétaire Général pour le Nigeria, M. Mohamed Ibn Chambas, est consterné par les attentats-suicides criminels perpétrés ce matin contre des civils innocents dans un marché à Maiduguri dans l'Etat de Borno au Nigeria.

M. Mohamed Ibn Chambas condamne avec véhémence ces attentats terroristes odieux et barbares contre des civils. Il exhorte les autorités du Nigeria à renforcer leur riposte contre les groupes terroristes opérant dans le Nord-est du pays. Il appelle à davantage de vigilance et d'efforts pour la protection des populations civiles.

M. Mohamed Ibn Chambas s'inquiète de la récente vague d'attaques terroristes dans la région et appelle à leur arrêt immédiat.

Il exprime ses sincères condoléances aux familles des victimes et au peuple du Nigeria.

###

Bureau de la Communication et de l'Information Publique

Kouider Zerrouk, Chef de bureau – (+221) 33-869-8560 / 77- 3324928 – zerrouk@un.org

Vicky Delore Ndjeuga, Chargé de communication – (+221) 33-869-8544 / 77- 3339414 – ndjeuga@un.org